
Årsrapport fra vannkomiteen for 2015 
 

Komiteen har i 2015 bestått av:  Olav Aardalsbakke leder 

     Knut Barking 

     Peter Cooper 

     Thorbjørn Matsen 

Sesongen 2015 startet lørdag 18. april. Da var det tatt vannprøver 14 dager tidligere og alle prøvene 

var av god kvalitet. Den første dagen ble noen kurser satt på og kontrollert ved at man sjekket alle 

hyttene på disse kursene. Søndag 19. april satte vi på resten av anlegget og da oppdaget vi brudd på 

hovedledningen i Sandbuktveien, noe som førte til nesten tomme tanker og vi måtte stenge alt natt til 

mandag 20. april. Uken fra 20. til 24. april ble brukt til å gå over hele ledningsnettet, dette tar tid, når 

det bare var en til å gjøre dette. Dette må gjøres på ukedagene når trykket i ledningene er på topp. Det 

er totalt ca. 6000 meter med ledninger på Langebåt. Fredag 24. april stoppet en gammel pumpe (ca. 

30 år) på kursen mot vest. Fredag 22. mai var ny pumpe på plass, dette var en reservepumpe vi hadde 

stående. For øvrig måtte vi i år bytte en del stoppekraner på grunn av frostskader, de fleste av disse 

hadde vært stengt i vinter. Alle må derfor sette kranene åpne etter at vannet er stengt på høsten, for 

å unngå frostskader på stoppekranene. Fredag 12. juni ble den nye automatikken montert og det 

fungerte bra med unntak av at pumpe vest gikk feil vei, slik at det ikke gikk ut noe vann. Dette ble rettet 

tirsdagen etterpå. Nye vannmålere ble montert tirsdag 23. juni. Det viste seg imidlertid at disse ikke 

var kalibrert riktig og dermed var vi uten nøyaktige vannmengder i hele sommer. Først torsdag 20. 

august ble vannmålerne kalibrert riktig. Slik at vannforbruket i sommer ikke er nøyaktig, men en anslått 

mengde. Det må imidlertid fastslåes at elektronikken som kom på plass i juni har fungert på en 

utmerket måte. Det har kun vært to netter i sommer, at forbruket var så stort at vi måtte om natten. 

Elektronikken er mye av årsaken til at alt er gått bra, men fortsatt må vi ut i terrenget for å tette 

lekkasjer. I år har det vært to-tre større lekkasjer som er oppdaget på grunn av høyt forbruk på kursene. 

I høst har det vært ekstra stort forbruk på Oslofjordsiden, som indikerer lekkasjer mot fjorden, men 

disse har vi ikke funnet og vi må ta dette ved oppstart våren 2016. Det er også i år, tatt vannprøver 

hver 5. uke og alle vært av god kvalitet. I tillegg fungerer UV-filtrene veldig bra. 

Forbruket i 2015 var totalt ca. 8106 000 liter som er stipulert gr. manglende data. 

Forbruket i 2014 var 7573 000 liter fordelt på 5926 000 liter på lavtrykk og 1647 000 på høytrykk 

Forbruket i 2013 var 7066 000 liter fordelt på 5765 000 liter på lavtrykk og 1301 000 på høytrykk 

Forbruket i 2012 var 7273 000 liter fordelt på 5845 000 liter på lavtrykk og 1428 000 på høytrykk 

Forbruket i 2011 var 7837 000 liter fordelt på 6632 000 liter på lavtrykk og 1205 000 på høytrykk 

Forbruket i 2010 var 6626 000 liter fordelt på 5514 000 liter på lavtrykk og 1113 000 på høytrykk 

Forbruket i 2009 var 7169 000 liter fordelt på 5739 000 liter på lavtrykk og 1430 000 på høytrykk 

Forbruket i 2008 var 9000 000 liter fordelt på 9017 000 liter på lavtrykk og 0983 000 på høytrykk 

Forbruket i 2007 var 3757 000 liter fordelt på 2681 000 liter på lavtrykk og 1076 000 på høytrykk 

Forbruket i 2006 var 6138 000 liter fordelt på 5016 000 liter på lavtrykk og 1122 000 på høytrykk 

Forbruket i 2005 var 4154 000 liter fordelt på 3600 000 liter på lavtrykk og 0554 000 på høytrykk 

    

 

For vannkomiteen Olav Aardalsbakke 


